



§1 Öppnande av mötet

Deltagare: Milan Kolar, Conny Ström, Yngve Carlsson, Magnus Borgström, Daniel Solberg och Mårten Andersson. Frånvarande: Kristina Wenzel, Malin Axner och Anna-Lena Nilsson

§2 Genomgång av föregående protokoll

- Föregående protokoll ok

§3 Genomgång av det ekonomiska läget

- Stort positivt resultat för helår 2021 pga sålda platser. Yngve kollar av med revisorerna hur årets extraordinära kostnader och intäkter ska hanteras. Ett förslag om det är ok för revisorerna är att försäljningarna av mark och bryggplatser flyttas till investeringsfond varv och kostnader flytbryggan läggs på avbetalningsplan. Revisorerna kan också föreslå avbetalningsplan
- Hög elförbrukning under året. Avstämning görs i mars och enskilda förbrukare som överförbrukat får göra fyllnadsinbetalning.
- Budget 2022: Magnus mejlar in de budgetförslag som finns för varvet
- Budgeten Dieseltank läggs på 80 000 kr inkl. skärmtak och oförutsedda utgifter
- 606SM får egen budgetrad, Mårten skickar in siffror
- Yngve, Milan och Magnus gör färdigt budgeten för året närmaste veckorna
- Mohlins Bil och (Joakim Mohlin) och ICA Maxi (Tomas Emanuels) tar på sig sponsorskap ungdomssektion, 3000kr vardera i 3 år. Sponsorerna står för skyltar liggande 1200 x 500 som sätts på jolleskjulet
- Kostnad vinterförvarings andels 606 skjuts till nästa möte, vi behöver titta på avtalet vad som är uppgjort

§4 Varvsfrågor

- Varvsgruppen samt Conny och Milan hade möte början av december
- Köper Conny en intervalltimer till virvelrenaren för att spara el
- Räddningsbåten reklamerad. Leverantör har godkänt reklamation
- Inget nytt i frågan att kunna hantera båtar >10 ton. Till våren blir det kranbil bör de 2 båtarna.
- Ny dieselpump men kapacitet 75 l/min. (jämförbar med personbilpump) men 50 + 50 taggar har vi offert på 50 045 kr. Conny skickar beställning. Budgeten läggs på 65 000 kr inkl. skärmtak och oförutsedda utgifter.



§5 Ungdomssektionen/tävlingssektionen

- Jollesektion anordnar regionkval jolle 11-12/6 samt breddläger jolle 2-3/7
- Mårten skall ta fram en lista på arbetsuppgifter och tider som man behöver hjälp med under SM veckan 12-14 augusti
- Mårten skickar en uppdaterad budget för SM veckan vilket vi budgeterar i årets budget

§6 Övriga frågor

- Nytt datum för årsmöte och varvsmöte beslutades till 7 maj, vi börjar med varvsmöte kl. 14 och årsmöte kl. 15. En fråga har gick ut och det har inte kommit in invändningar.
- Kristina skickar ut kallelse till årsmötet senast i början på april
- Magnus förbereder en kallelse till varvsmötet
- Den frivilliga arbetsdagen kommer vi att ha under hösten, sannolikt kommer det finnas behov av en ytterligare arbetsdag inför SM veckan för att snygga upp varvet
- Angående medlemsdiskussion föregående möte om att det i verksamhetsberättelsen skulle stå siffran för antalet medlemsbetalningar som antalet medlemmar och efterföljande mejlkorrespondens med antydningar att vi skulle "mörka" medlemmar så kan vi konstatera följande. I verksamhetsberättelsen kommer det stå antalet medlemmar och antalet inbetalningar och till våra förbund rapporterar vi enligt deras önskemål. Till SBU går detta automatiskt eftersom de har tillgång till vårt medlemsregister och till SSF har vi rapporterat utifrån medlemsregistret vilket bl a inkluderar familjemedlemmar. Se även bifogad text av Yngve.
- Vi saknar info för att upprätthålla korrekta medlemslistor mot de förbund vi hör till. Vi har även familjemedlemmar som väl har passerat 18 år. För att få ordning på detta ska vi framöver begära personnummer för nya medlemmar och samla in för befintliga.

§7 Nästa möte

Onsdag 14/3 kl.18:30 på Teams

Protokollet justeras:

Milan Kolar